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Angående: Forskning om aggressiva djurarter och skadeinsekter

Skador orsakade av invasiva främmande arter och skadeinsekter och de nödvändiga 
kontrollåtgärderna i det sammanhanget kostar varje år över tolv miljarder euro för EU. För att 
begränsa kostnaderna och bevara den biologiska mångfalden krävs det förebyggande åtgärder, 
övervakning och forskning. 

Planerar kommissionen att i samband med utarbetandet av det åttonde ramprogrammet för forskning 
och den kommande översynen av EU:s politik för växtskydd, som ska ske under första halvåret 2012, 
öka finansieringen till forskning om invasiva främmande arter (fytosanitär forskning, biologisk 
bekämpning osv.)?

Räknar kommissionen med att kunna bekräfta och konsolidera sitt stöd till Euphresco, ett nätverk av 
laboratorier för forskning om invasiva främmande arter?

Skulle det vara möjligt att inom denna ram utveckla stöd till försöksprogram för att testa nya 
bekämpningsmedel eller hjälpmedel?

Kan kommissionen tänka sig att bilda regionala nätverk av forskningslaboratorier specialiserade på 
biosamhällen för lokala invasioner (till exempel röd palmvivel)? Skulle det också vara möjligt att inrätta 
ett regionalt nätverk för Medelhavsområdet som samlar länderna i Sydeuropa och partnerländerna på 
andra sidan Medelhavet?

Det skulle också vara intressant att fullfölja det arbete som gjorts inom programmet Daisie (Delivering 
Alien Invasive Species inventories for Europe). Programmet ingår i sjätte ramprogrammet för 
forskning och har bidragit till att över tio tusen icke inhemska arter har kunnat räknas på tre år tack 
vare att olika forskningscentrum och universitet, både inom och utanför Europa, gått samman. Anser 
inte kommissionen att det utöver räkningen av arter vore lämpligt att framöver föreslå gemensamma 
metoder för hantering eller utrotning?


